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Mw. W. Fontaine (’s Heerenloo) 
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1. Welkom en opening 
Aanleiding Herijking tarieven:  

1. De basis en aannames voor de tarieven komen uit de jaren 2016-2018 en zijn van daaruit door jaarlijkse 
loon- en prijscompensaties gebracht tot de tarieven voor 2023. We toetsen nu of de onderliggende 
aannames nog de juiste zijn.  

2. Er is een uitvoeringstoets in 2023 in de maak de  ‘’de Amvb reële prijzen jeugdwet’’.   Deze AMvB regelt 
dat gemeenten en aanbieders verplicht zijn om hun tarieven op te bouwen met de in de AMvB bepaalde 
kostprijselementen. Vooruitlopend hierop toetsen wij onze opbouw en aannames van de tarieven aan 
deze AMVB. 

 
Het proces:  
Er zijn in deze setting 2 bijeenkomsten gepland:  

• 15 juni; Presentatie door dhr. Bijleveld. De uitkomsten van de aangeleverde data door de 
jeugdhulpaanbieders wordt teruggegeven  en toegelicht, verder besproken en vragen beantwoord.  Tevens 
leggen de regio vragen terug aan de aanbieders. 

• 22 juni; Volgende week zijn er voorlopige uitkomsten en wordt er in gezamenlijkheid discussie gevoerd over 
wat er nog meer nodig is.  De uitkomst van de discussie wordt gedeeld met de gemeentes.  

 

De presentatie van vandaag gaat over concept getallen. Er zit een verschil tussen het gewenste tarief en aangeleverde 

data. Er heeft nog geen normering plaatsgevonden.  

Opmerkingen/vragen:  

• Waar wordt de kwaliteit van de data geborgd? Je levert input, maar ziet niet wat het gevolg is.  
Dhr. Bijleveld: uitgangspunt voor nu zijn de gegevens van producten die er waren. In kwaliteitstoetsing is niet 
voorzien. Met behulp van de presentatie die gedeeld wordt, kun je gegevens narekenen en dat volgende 
week bespreken.  

• Wordt er genoeg aandacht besteedt aan verschillen tussen instellingen? Antwoord: zoveel mogelijk maar het 
betekent niet dat alle aangeleverde gegevens ook daadwerkelijk zo in het tarief terecht komen. Er worden 
ook normen gehanteerd door de Regio FoodValley die onderbouwd zullen worden.  

• We raken soms de weg kwijt omdat het lijkt alsof zwaartetarieven opnieuw worden bezien? Antwoord: aan 
de hand van de intensiteit van de groepen is weer te volgen weer u uiteindelijk terecht komt. 

• Er is veel verwarring over de relatie doorlooptijd-bezettingsgraad en intensiteit. Sybe legt uit: een snellere 
doorlooptijd betekent een lagere bezettingsgraad. Deze zou gehonoreerd moeten worden in een hogere 



 

 

intensiteit. Dat betekent hogere tarieven.  Aan alle kanten komen vragen over deze veronderstelde 
verbanden. We besluiten er volgende week op door te gaan. 

• Wat doen we met personeel niet in loondienst? Antwoord: deze nemen we mee voor een bepaald 
percentage. 

• We zien nu tarieven maar wat zijn dat voor tarieven?   
→ Dhr. Bijleveld: Dit zijn 2024 waar al rekening is gehouden met een bepaald opslagpercentage (rekening 
houdend met actuele veranderende cao’s). 

o Heel veel organisaties vinden dat dit niet gaat werken omdat ze voor zichzelf niet weten welke 
tarieven ze nu vergelijken met welke.  

o Volgende keer gaan we hier verder over en zal Sybe kijken om tarieven te vertalen naar 2023 voor 
de juiste vergelijking 

• Dhr. Bijleveld: Onderweg worden er aannames gemaakt om veel redenen: 
o Niet alle overhead zal mogelijk worden vergoed. Niet iedereen zal hier mee geholpen zijn 
o Niet alle inhuur wordt vergoed 
o Niet alle feitelijke ziekteverzuim wordt vergoed 

 

• Belangrijk punt nog door de aanbieders aangestipt; hoe gaan we om met intensiteit van de clienten om de 
zorgzwaarte vast te stellen. Antwoorden voor nu (we zullen hier nog uitvoerig op ingaan voor een 2d en een 
3de sessie): 

o We gaan uit van een groepsintensiteit; groepsbegeleiders per groep vormen uitgangspunt 
o Elke groep kent een bandbreedte met intensiteit waarin de intensiteit van de afzonderlijke clienten 

uiteen kunnen lopen. 
o Niet alle inhuur wordt vergoed 

 
 
 

Hoe u verder?  

Vervolgbijeenkomst op dinsdag 22 juni 

• Opdracht voor de volgende keer:  Iedere aanbieder rekent de kostprijs uit van haar 2 of 3 belangrijkste 
producten uit, met behulp van de presentatie.  Geef knelpunten aan, waar is de mix niet passend en wat is 
gewenst? 

• We zullen dan punt voor punt de hele berekening doorlopen met: 
o Mix van personeel en schalen 
o Waar hebben we welke aannames gebruikt 
o We zetten er tarieven in waarin aangeleverde gegevens gewogen zijn.   
o We discussieren over de aannames die de grondslagen gaan vormen voor de normen. 
o De tarieven die we volgende week presenteren zijn nog steeds concepttarieven. De gemeenten 

moet de voor te leggen tarieven en de macrodoorberekening  eerst zien opdat ze kunnen zien wat 
het betekent voor de uitgaven    
 


